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 Datum  

Friluftsfrämjandet Västervik 2025-02-24  

  Plats 

Styrelsemöte Protokoll #2 2025 
 
Järnet 
 
 

Deltagare Delges 

Joachim Axelsson                              
Görel Larsson                  Ronja Rönnqvist             
Lotta Lindström              Ariane Van Der Lans 
 Johannes Frey 

Alla i Styrelsen via Teams 

 
 
 
 
 
§ 1 mötets öppnade  
 
 
§ 2 val av sekreterare och justerare  
Justerare Lotta Lindström 
Sekreteraren mejlar justerat protokoll till ordföranden.  
 
 
§ 3 Föregående protokoll  
Ariane varit på Kommunens Sport o FritidsBiblioteket, de har 4 mindre tält att låna ut. Inga stormkök, ligg-
underlag, sovsäckar. 
 
§ 4 Ekonomi  
Bokslut är färdigt. Revisorn har godkänt. 
Genomgång av budgetförslag 2025.  Förslaget godkännes av styrelsen. 

 
§ 5 Rapport från sektionerna  
Barngrupperna börjar just nu. Knytte, Mulle och strövare, Friluftsare kommer igång lite senare. 
Söndagsvandring börjar 16 mars. Planeringsmöte 2 mars. 
Torsdagsvandringarna börjar 6 mars. 
 
§ 6 Planering för årsmötet 
Valberedningen har skickat förslag. Ny ledamot på förslag. 
Styrelsen tycker förslaget är bra! 
Valberedningen; Johan vill vara kvar. Kenneth och Mattias avgår. Styrelsen frågar möjliga personer inom 
föreningen. 
Magnus Thelaus håller föredrag på årsmötet. 
Joachim skickar ut nya Verksamhetsplanen till alla i styrelsen. Vi jobbar med den under året som kommer. 
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Regionsstämman (26/4) planeringsmöte varit 19/2.  
Lokal Marsbäcken? 
Gamleby Skyttepaviljongen eller Stenhuggeriet? 
Gläntan? 
Joannes Löf kan hålla föredrag om Arknat. 
Hur gör andra föreningar med information mellan Styrelsen och Ledarna? 
 
 
§7 Fortsatt utvärdering av ledarträff. 

- Välkomstbrevet, är klart och skickat till första ledaren. Ligger sparat på Teams 
 
Hur ska vi gå vidare med förslagen från Ledardagen? 
Det som kvarstår: 
Önskemål att ha träffar över sektionerna? 
 
Nyhetsbrev till ledarna från styrelsen? 
Förslag att sätta en ram för hur ett ”nyhetsbrev” ska se ut. Tas upp på nästa möte. 
Lotta kollar upp vilket program som ”Riks” använder. Är det något vi kan använda? 
Inventering av vad som finns inom föreningen - Loella fixar med det. 
 
Beslut om att förmedla information från Styrelsen via Messenger gruppen, tills vi hittat annat forum. 

 
Nästa ledarträff finns en bokning på Skeppsgården, 16-17 augusti 2025. 
Styrelsen godkänner bokningsbekräftelsen för 2025. Ariane stämmer av med Skeppsgården. 
 
§ 9 Nästa möte  
Nästa möte 25 mars kl 18.30 på Järnet. 
 
§ 10 mötets avslutas  
Mötessekreterare  Ordförande    Justerare 
 
 
Ronja Rönnqvist                             Joachim Axelsson  Lotta Lindström   


